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1. INTRODUCTION

Introduction should start in page 2. It should contain a clear statement of the problem, the relevant literature on the subject, and the proposed approach or solution and state the objective(s) of the work [1]. 
	
The main-headers: Introduction, Methods and Materials, Results and Discussion, Conclusion and References should be typed in sentence case, bold and placed flush left. Leave two lines after the main-header and for all new paragraphs. Each new paragraph should be indented by 0.5 inch. Sub-headings (if applicable) should be in sentence case, bold and Arial, and placed flush left. The final copy of manuscript (camera ready format) should include galley proof (acknowledgment, Author Contributions, Disclosure of Conflict of Interest and Compliance with Ethical Standards).


2. MATERIALS AND METHODS

It should be completed enough to allow experiments to be reproduced. However, only truly new procedures should be described in detail, previously published procedures should be cited, and important modifications of published procedures should be mentioned briefly. Use past tense in methodology part [2-5].

2.1 Sub-headings One

It should be in sentence case, bold and Arial, and placed flush left. Type the contents in one column. 

2.2 Sub-headings Two

It should be in sentence case, bold and Arial, and placed flush left. Type the contents in one column. 

3. RESULTS AND DISCUSSION
Results and Discussion should be written in the same section. It should be presented with clarity, clear and precision. The results should be written in the past tense when describing findings in the authors' experiments. Results should contain at least one aspect of imaging and analysis technique including electron microscopy or other imaging devices. The discussion should interpret the findings in view of the problem statement and results obtained in this and in past studies [6].

3.1 Tables and Figures 
Tables and illustrations should be arranged throughout the text and it is preferable to include them on the same page as they are first discussed. They should have a self-contained caption and numbered consecutively with Arabic numerals above the table. Title of table should be placed above the Table and centered.  If a table cannot be contained in the margins of the template, place the table horizontally (sideways) for better treatment of the information. Title of Figure should be placed at the bottom of the Figure and centered. Use full spelling for Figure and Table in text. All Figures, graphics and photographs should be presented in the best quality possible. It is the responsibility of the authors to ensure that their figures, diagrams and photographs are readable, clear sharp and presentable. When presenting microstructures, be sure (compulsory) a scale marker is well presented on the images/photographs. Please submit Tables and Figures as editable text and not as images. Figure 1 shows FESEM micrographs of…… The magnification scale should be placed at bottom right/left in the micrograph and must be standardize [1-3, 5-7].
Figure 1 shows that FESEM micrographs of cross-sectional images of untreated and DHT treated porous samples at different exposure temperature [7].
	[image: ]


	Figure 1: FESEM micrographs of cross-sectional images of untreated and DHT treated porous samples at different exposure temperature of (a) untreated, (b) 90 oC (c) 105 oC and (d) 120 oC with exposure time of 120 hours.



Table 1 shows the Average pore size of untreated and DHT treated chitosan-fish scales collagen/glycerin 3D porous scaffolds.
Table 1: Average pore size of untreated and DHT treated chitosan-fish scales collagen/glycerin 3D porous scaffolds [8-10].
	
	Pore Size (µm)

	Exposure time (hours)
	RT
	DHT treated at 90 °C
	DHT treated at 105 °C
	DHT treated at 120 °C

	24
	236 ± 134
	162 ± 63
	140 ± 53
	162 ± 60

	48
	236 ± 134
	161 ± 59
	120 ± 33
	144 ± 68

	72
	236 ± 134
	 142 ± 44
	114 ± 28
	135 ± 43

	96
	236 ± 134
	128 ± 45
	112 ± 34
	132 ± 62

	120
	236 ± 134
	128 ± 32
	106 ± 32
	123 ± 57



Equations 

It should be numbered consecutively. Place the number in parenthesis flush to the right margin of your text and level with the last line of the equation. For example:
Example equation:
 E = A + C                                                                                                                                (1)
Citations

All text references should be consecutively numbered parenthetically e.g. [1] or [1, 2], [3-5] or [2-4,7-10]. Example: Somebody et al. [7] reported that the …..etc.


Units and nomenclature

Unit and value must have gap. Example: 100 oC, 340 MPa, 550 kg etc. SI unit should be used. These should be expressed in the form ms-1 (not m/s)

4. CONCLUSIONS

States the implications of the findings and identifies possible new research fields and relate to the scope and objectives of the study.


References 
Organized by number in the order they were cited in the text. Reference list format should be in numbered list of [1], [2], [3]. Use full name of journal references and Arial font. Author names should be written in Surname First Name order. Example: If full name is Minah Jarinah Bakar. Example: If full name is Jaminah Galaksi Bakar, so the reference will be Bakar J.G. Please ensure that every reference cited in the text is also present in the reference list. It is highly recommended to use recent references from the past five years. For review articles, a minimum of 20 references and a maximum of approximately 30 references are required during submission. Please note that the number of references in reviewed articles may exceed the specified maximum limit.


1. المقدمة
يجب أن تبدأ المقدمة في الصفحة ٢. وينبغي أن تتضمن بيانًا واضحًا للمشكلة، والمراجع ذات الصلة بالموضوع، والنهج أو الحل المقترح، مع تحديد أهداف العمل
يجب كتابة العناوين الرئيسية: المقدمة، والأساليب والمواد، والنتائج والمناقشة، والاستنتاجات، والمراجع، بأحرف كبيرة في بداية كل سطر، وبخط غامق، ومحاذاتها إلى اليسار. اترك سطرين بعد العنوان الرئيسي، وكذلك لكل فقرة جديدة. يجب أن تكون كل فقرة جديدة مُزاحة بمقدار ٠٥ بوصة. أما العناوين الفرعية (إن وجدت)، فيجب كتابتها بأحرف كبيرة في بداية كل سطر، وبخط غامق، وبخط DROID، ومحاذاتها إلى اليسار. يجب أن تتضمن النسخة النهائية من المخطوطة (النسخة الجاهزة للطباعة) مسودة الطباعة (شكر وتقدير، ومساهمات المؤلفين، والإفصاح عن تضارب المصالح، والالتزام بالمعايير الأخلاقية)
2. المواد والأساليب
يجب أن تكون هذه المادة مكتملة بما يكفي للسماح بإعادة إجراء التجارب. مع ذلك، ينبغي وصف الإجراءات الجديدة كليًا فقط بالتفصيل، مع الإشارة إلى الإجراءات المنشورة سابقًا، وذكر التعديلات الهامة عليها بإيجاز. استخدم صيغة الماضي في قسم المنهجية [2-5[.
2.1 العناوين الفرعية الأولى
يجب أن يكون العنوان الفرعي الأول مكتوبًا بأحرف كبيرة وصغيرة، بخط غامق ونوع DROID ، ومحاذيًا لليسار. اكتب المحتوى في عمود واحد.
2.2 العناوين الفرعية الثانية
يجب أن يكون العنوان الفرعي الثاني مكتوبًا بأحرف كبيرة وصغيرة، بخط غامق ونوع Arial، ومحاذيًا لليسار. اكتب المحتوى في عمود واحد.
3. النتائج والمناقشة
يجب كتابة النتائج والمناقشة في نفس القسم. ينبغي عرضها بوضوح ودقة. يجب كتابة النتائج بصيغة الماضي عند وصف نتائج تجارب الباحثين. يجب أن تتضمن النتائج جانبًا واحدًا على الأقل من تقنيات التصوير والتحليل، بما في ذلك المجهر الإلكتروني أو أجهزة التصوير الأخرى. يجب أن تفسر المناقشة النتائج في ضوء بيان المشكلة والنتائج التي تم الحصول عليها في هذه الدراسة والدراسات السابقة [6[
 3.1  الجداول والأشكال
ينبغي ترتيب الجداول والأشكال في جميع أنحاء النص، ويُفضّل إدراجها في نفس الصفحة التي تُناقش فيها لأول مرة. يجب أن يكون لكل جدول عنوانٌ خاص به، وأن يُرقّم ترقيمًا تسلسليًا بالأرقام العربية أعلى الجدول. يُكتب عنوان الجدول أعلى الجدول نفسه وفي المنتصف. إذا لم يتسع الجدول في هوامش القالب، فيُوضع أفقيًا (جانبيًا) لتسهيل عرض المعلومات. يُكتب عنوان الشكل أسفل الشكل وفي المنتصف. يُرجى كتابة كلمتي "شكل" و"جدول" كاملتين في النص. يجب تقديم جميع الأشكال والرسومات والصور الفوتوغرافية بأفضل جودة ممكنة. تقع على عاتق المؤلفين مسؤولية التأكد من أن أشكالهم ومخططاتهم وصورهم قابلة للقراءة والوضوح والدقة والعرض بشكل جيد. عند عرض البنى المجهرية، يجب التأكد (إلزاميًا) من وجود علامة مقياس واضحة على الصور. يُرجى تقديم الجداول والأشكال كنص قابل للتعديل وليس كصور. يوضح الشكل 1 صورًا مجهرية إلكترونية ماسحة (FESEM) لـ... يجب وضع مقياس التكبير في أسفل يمين/يسار الصورة المجهرية، ويجب توحيده [1-3، 5-7[
يوضح الشكل 1 صورًا مجهرية إلكترونية ماسحة (FESEM) لمقاطع عرضية لعينات مسامية غير معالجة وأخرى معالجة بـ DHT عند درجات حرارة تعريض مختلفة [[7.
	[image: ]



الشكل 1: صور مجهرية إلكترونية ماسحة (FESEM) لمقاطع عرضية لعينات مسامية غير معالجة ومعالجَة بـ DHT عند درجات حرارة تعريض مختلفة: (أ) غير معالجة، (ب) 90 درجة مئوية، (ج) 105 درجة مئوية، و(د) 120 درجة مئوية، لمدة تعريض 120 ساعة.

يوضح الجدول 1 متوسط ​​حجم المسام في هياكل مسامية ثلاثية الأبعاد من الكيتوزان-كولاجين قشور السمك/الجلسرين، غير معالجة ومعالجَة بـ DHT.

الجدول 1: متوسط ​​حجم المسام في هياكل مسامية ثلاثية الأبعاد من الكيتوزان-كولاجين قشور السمك/الجلسرين، غير معالجة ومعالجَة بـ DHT [8-10].
	
	Pore Size (µm)

	Exposure time (hours)
	RT
	DHT treated at 90 °C
	DHT treated at 105 °C
	DHT treated at 120 °C

	24
	236 ± 134
	162 ± 63
	140 ± 53
	162 ± 60

	48
	236 ± 134
	161 ± 59
	120 ± 33
	144 ± 68

	72
	236 ± 134
	 142 ± 44
	114 ± 28
	135 ± 43

	96
	236 ± 134
	128 ± 45
	112 ± 34
	132 ± 62

	120
	236 ± 134
	128 ± 32
	106 ± 32
	123 ± 57



المعادلات

يجب ترقيمها بالتسلسل. ضع الرقم بين قوسين محاذيًا للهامش الأيمن للنص، وموازيًا للسطر الأخير من المعادلة. على سبيل المثال:

مثال على معادلة:

E = A + C (1)
المراجع

يجب ترقيم جميع المراجع في النص بالتسلسل بين قوسين، على سبيل المثال: [1] أو [1، 2]، [3-5] أو [2-4، 7-10]. مثال: ذكر شخص ما وآخرون [7] أن... إلخ.

الوحدات والمصطلحات

يجب ترك مسافة بين الوحدة والقيمة. مثال: 100 درجة مئوية، 340 ميجا باسكال، 550 كجم، إلخ. يجب استخدام وحدات النظام الدولي للوحدات (SI). يجب التعبير عن هذه القيم بصيغة متر/ثانية (ms-1) (وليس متر/ثانية).

4.الاستنتاجات

توضح الاستنتاجات آثار النتائج، وتحدد مجالات بحثية جديدة محتملة، وتربطها بنطاق الدراسة وأهدافها.


المراجع
[bookmark: _GoBack]تُرتب المراجع حسب رقمها وفقًا لترتيب ورودها في النص. يجب أن يكون تنسيق قائمة المراجع مرقمًا كالتالي: [1]، [2]، [3]. يُرجى استخدام الاسم الكامل للمجلة وخط DROID يجب كتابة أسماء المؤلفين بالترتيب التالي: اسم العائلة، الاسم الأول. مثال: إذا كان الاسم الكامل هو مينا جارينا بكر، فإن المرجع سيكون: بكر ج.ج. يُرجى التأكد من وجود جميع المراجع المذكورة في النص في قائمة المراجع. يُنصح بشدة باستخدام مراجع حديثة من السنوات الخمس الماضية. بالنسبة للمقالات الاستعراضية، يُشترط تقديم ما لا يقل عن 20 مرجعًا ولا يزيد عن 30 مرجعًا تقريبًا. يُرجى ملاحظة أن عدد المراجع في المقالات الاستعراضية قد يتجاوز الحد الأقصى المحدد.
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